

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. II.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- 3 pressus occiditur. regni potitur Ægisthus per annos VII hunc Orestes, matremque, locia consiliorum omnium sorore Electra, virilis animi femina, obruncat. factum eius a diis comprobatur spatio vitæ & felicitate imperii apparuit: quippe vixit annis XC regnavit LXX. qui se etiam a Pyrrho, Achillis filio, virtute vindicavit. nam, quod patra eius, Menelai atque Helenæ filia, Hermiones, nuptias occupaverat, Delphis eum interfecit. Per hac tempora Lydus & Tyrrhenus fratres cum regnarent in Lydia, sterilitate frugum compulsi, foris sunt, vter cum parte multitudinis patria decederet. fors Tyrrhenum contigit. peruectus in Italiam, & loco & incolis & mari nobile ac perpetuum a se nomen dedit. Post Orestis interitum, filii eius Penthilus & Tisamenus regnauere triennio.

- 1 CAP. II. Tum, fere anno octogesimo post Troiam captam, centesimo & vicessimo quam Hercules ad deos excesserat, Pelops progenies, quæ omni hoc tempore, pulsus Henclidis, Peloponnesi imperium obtinuerat, ab Herculis progenie expellitur. duces recuperandi imperii fuere, Temenus, Cresphontes, Aristodemus; quorum abauus fuerat. Eodem fere tempore Athenæ sub regibus esse defuerunt: quarum ultimus rex fuit Codrus, Melanthi filius, vir non prætereundus. quippe, cum Lacedæmonii graui bello Atticos premerent, respon-